

---

THE LIQUOR CONTROL ACT  
(C.C.S.M. c. L160)

---

**Miscellaneous Regulations Repeal Regulation**

---

Regulation 81/2014  
Registered March 14, 2014

**Regulations repealed**

**1** The following regulations are repealed by this regulation:

(a) the *Food to Liquor Ratio Regulation*, Manitoba Regulation 176/93;

(b) the *Liquor Advertising Rules of Conduct Regulation*, Manitoba Regulation 125/95;

(c) the *Liquor Control Commission Fees Regulation*, Manitoba Regulation 48/99;

(d) the *Specialty Wine Stores Regulation*, Manitoba Regulation 125/94.

**Coming into force**

**2** This regulation comes into force on the same day that Schedule B of *The Manitoba Liquor and Lotteries Corporation Act and Liquor and Gaming Control Act*, S.M. 2013 c. 51, comes into force.

February 14, 2014  
14 février 2014

**The Liquor Control Commission/Pour la Société des alcools,**

Tannis Mindell  
Chair/Présidente

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

LOI SUR LA RÉGLEMENTATION DES ALCOOLS  
(c. L160 de la C.P.L.M.)

---

**Règlement abrogeant divers règlements**

---

Règlement 81/2014  
Date d'enregistrement : le 14 mars 2014

**Abrogation de règlements**

**1** Le présent règlement abroge les règlements suivants :

a) le *Règlement sur la proportion de nourriture et de boissons alcoolisées*, R.M. 176/93;

b) le *Règlement sur les règles de conduite en matière de publicité sur les boissons alcoolisées*, R.M. 125/95;

c) le *Règlement sur les droits établis par la Société des alcools*, R.M. 48/99;

d) le *Règlement sur les magasins de vins de spécialité*, R.M. 125/94.

**Entrée en vigueur**

**2** Le présent règlement entre en vigueur en même temps que l'annexe B de la *Loi sur la Société manitobaine des alcools et des loteries et Loi sur la réglementation des alcools et des jeux*, c. 51 des L.M. 2013.

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba